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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu
11. 1. 2021, online zasedání

zápis provedl: Pavel Valach

začátek zasedání: 19:00

1. Schválení programu schůze

Prezident Ing. Stanislav Jeřábek přivítal přítomné delegáty a seznamuje je s ním navrženým
programem, který byl zaslán do konference parlamentu.

Přítomní a ověření členové:

- Prezident Ing. Stanislav Jeřábek

- Silicon Hill Viktor Bohuněk

- Pod-O-Lee Lukáš Novotný

- Sincoolka Pavel Valach

- Klub Hlávkova kolej Martin Dendis

- BION Matěj Krása

- AVC ČVUT Michal Hošna

- BEST Prague Pavel Linder

- eFDrive Jiří Kosina

- Engineers Prague Aleš Příhoda

- FIT++ Radoslav Kondáč

- ISC CTU Filip Marek

- Klub Čajovna Jan Bittman

- +/-FEL Martin Šťastný

- AS ČVUT Jiří Svoboda

S. Jeřábek: Následuje program zasedání. Omlouvám se, zapomněl jsem jeden bod – tradiční pro
lednová zasedání – proto bych rád na bod 2 zařadil představení delegátů. Máte někdo
připomínku? Bez námitek.
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1. Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Představení delegátů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: neuveden)
3. Info z klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 15 min.)
4. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.)
5. Info z Centrály (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 10 min.)
6. Schválení zápisů (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.)
7. Schválení výroční zprávy za rok 2019 (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.)
8. Informace k rozpočtům Centrály pro roky 2020 a 2021 (vede: S. Jeřábek, typ: informace,

čas: 15 min.)
9. Schválení Fondu prezidenta pro rok 2021 (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.)
10. Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby)

Usnesení 2021-01-01:
„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do konference
Parlamentu 9. 1. 2021 se zařazením bodu Představení delegátů hned za bod Schválení programu.“

OHP: 14; 14:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Představení delegátů

S. Jeřábek: Krátce se vám představím, zkuste mě napodobit. Jsem Standa Jeřábek prezidentem SU

už dva roky, brzy být přestanu, jsem v PAR či centrálách aktivní od června 2014, takže hodně

dlouho a bylo to super, ale už se těším, až to skončí. Prosím Viktora.

V. Bohuněk: Jsem Viktor Bohuněk, už skoro 3 dny předseda SH. Aktivní jsem od 1. semestru na

VŠ, někdy od podzimu 2017. Na PAR se chodím dívat už nějaký ten pátek a doufám, že to tu

s námi bude dobrý.

L. Novotný: Ahoj, jsem Lukáš Novotný, teď rok a 4 měsíce vedu POD jako předseda, předtím jsem

byl zástupce správce projektů a 4 roky už dělám Mezi Bloky, které vedu.

P. Valach: Ahoj, jsem Pavel Valach, mě všichni určitě znáte, já se vám nemusím představovat.

Jsem ze Sinkulky, od roku 2013, druhý rok v CEN, dělám IT manažera, správce sítě na SIN, a kromě

toho nechybím na žádné párty.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 2



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

M. Dendis: Ahoj, jsem Martin Dendis, působím na Hlávkově koleji jako předseda už přes 3 roky,

4 roky jsem byl v představenstvu, 6 let už působím jako správce sítě. Pracuju na full time, je to

se mnou trošku horší, co se týče dispozice.

M. Krása: Ahoj, jsem Matěj Krása, vedu teď rok pozastavený klub BION; jsem zástupce vedoucího,

vede ho Standa – detail. Předtím 2 roky místopředseda FK BION, v BIONu jsem od začátku studia,

což je pět let zpátky, a doufám že se toho brzy zbavím.

M. Hošna: Ahoj, jsem z klubu AVC ČVUT, aktuální místopředseda pro IT. Historicky jsem prolezl pár

jiných klubů, ale skončil jsem tady. Původně jsem studoval na FITu, ale jsem ošklivý drop-out a už

jsem tady jen s vámi.

J. Kosina: Ahoj, jsem Jirka Kosina z klubu eFDrive, který působí na dopravce. V SU jsem od roku

2018 a od minulého roku působím i v představenstvu eFDrive a doufám, že ještě nějakou dobu

budu.

A. Příhoda: Ahoj, jsem Aleš Příhoda z Engineers. V unii jsem 4. rok jako delegát v PAR. Jinak na

ČVUT už víc učím než studuji, a protože bych to taky někdy rád dodělal a nejsem superhrdina jako

Ivča, že bych s malým dítětem doma zvládal všechno, už to nějak předávám, a protože mezi vás

vůbec nezapadám, protože se snažím se být dobrý student, tak to předám Markovi Klementovi

a dneska to bude můj poslední PAR.

S. Jeřábek: Děkuju! Když tu máme Marka Klementa, chceš něco říct?

M. Klement: Ahoj, jsem Marek Klement, jsem z Engineers Prague, jsem tu s Alešem. Jedu domů

a ještě musím něco vyřizovat, tak tu budu tak napůl.

S. Jeřábek: V pořádku, díky, hlavně bezpečně.

R. Kondáč: Pro ty, co mají to štěstí, že mě neznají, jsem Rado. Jsem na FIT++ v představenstvu

a zároveň zástupce bloku 3 na SH. V SU se snažím dělat co nejvíc věci a nic z toho mi nevychází.

F. Marek: Já jsem Filip Marek, jsem z ISC, studoval jsem na FITu, teď nestuduji, ale od dalšího

semestru zase budu. V ISC jsem 4,5 roku, minulý rok jsem byl pokladník, od ledna předsedou.

J. Bittman: Čau, jsem Honza Bittman, jsem nově předseda klubu Čajovna. V Čajovně jsem aktivním

členem zhruba 4 roky, poprvé v představenstvu, jinak 5. rokem studuji na FELu.
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M. Andrýsek: Ahoj, mě všichni znáte, já už tady dlouho nebudu jako zástup… možná budu, těžko

říct. Studoval jsem FIT, byl jsem předseda Čajovny, zbytek mě znáte, s málokým jsem se neviděl.

M. Šťastný: Mám se SU něco společného přes 7 let, začínal jsem na Podolí, na jaderce, odpadl

jsem na FEL a strašně si to tam užívám, odkládám odevzdání diplomky, proto jsem teď

nekandidoval do představenstva, a jsem bývalý předseda +/-FEL.

J. Svoboda: Čau, jsem Jirka Svoboda JS, studuji teď 2. rokem na magisterském strojárnu. Jsem tu

za Senát a za seznamovák ZaČVUTění, který oragnizuji s Adolfem Valáškem a Martinem Hanišem.

S. Jeřábek: Jinak co se návštěvy rektora na lednovém PAR týče, řekli jsme si, že bude lepší udělat

nějaký call s rektorem mimo. Pro ty, co neznáte, v lednu je tradicí organizovat PAR na rektorátu

s přítomností pana rektora, kde s ním probíhá kratší či delší diskuse. Tak radši nějak samostatně,

když je vše online.

P. Linder: Čeho se ta diskuse obvykle týká?

S. Jeřábek: Toho, na co se studenti ptají. Pan rektor nemívá dlouhé proslovy, spíš reaguje, na co je

tázán.

3. Info z klubů

Silicon Hill (V. Bohuněk): S Rubym předáváme funkci předsedy, jsem zahlcen informacemi co a jak

dělat. Chystám jmenování místopředsedy a centrály, plus dořešit finanční věci za minulý rok. Za

mně jen ty organizační věci. Jak začalo zkouškové, nic moc se v klubu neděje, lidé se snaží učit.

S. Jeřábek: Děkuju. Jinak co jsem dnes neřekl, máte-li dotazy pište, hlaste se.

Pod-O-Lee (L. Novotný): Moc nového není, také se všichni učí. Dnes jsme objednali kamery do

všech klubových místností, až bude čas, budeme je všude dávat. Taháme nové kabely v posilovně.

S. Jeřábek: Díky, nezapomeňte ty kamery pak zahrnout do hlášení.

Sincoolka (P. Valach): Sincoolka krásně spinká.

Buben taktéž spinká sladce.

Klub Hlávkova kolej (M. Dendis): U nás nic moc nového. Vracíme členské příspěvky, snažíme se

spravit počítačovou síť, máme tam drobné nešvary a šotky. Sem tam to „random“ někoho
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vykopne, jednou, dvakrát za den, což je dost nepříjemné, hlavně během zkouškového. Vypadá to

na problém se switchi.

BION (M. Krása): BION stojí, tak napůl. Teď ta činnost moc nejde, finance nejsou, ale pokouším se

dohodnout s děkanátem, koupili jsme novou budovu v areálu Kokosu, abychom tam měli jako

BION klubovnu pro naše akce. Je to v jednání, uvidíme, jestli vyhrají laborky, nebo naše klubovna.

S. Jeřábek: Jen pro jistotu, tu budovu koupilo ČVUT, potažmo fakulta?

M. Krása: Ano, na to fakt nemáme.

AVC ČVUT (M. Hošna): Máme tu předsedu a ten říká, že by si udělal info.

Adam Štys: Ahoj, jsem Adam, jsem předseda AVC. Nepředstavoval jsem se, protože nejsem

delegát. AVC žije, podezřele i funguje v rámci COVID restrikcí, bohužel vzdělávačky nemůžeme, ale

komerční aktivita probíhá, podpora ostatních, když jen můžeme a když s námi někdo něco chce

dělat, ať už jsou to streamy nebo konzultace. Nakoupili jsme techniku ke konci roku, hledáme nové

prostory. Jednáme s CIIRCem a Sinkulí o pronájmu prostor. To jednání, mimo toho, že je dlouhé, tak

taky neproduktivní, ale nějak to vypadá, že se během první poloviny roku budeme stěhovat. Máme

nováčky, kteří toho z nás moc nemají, protože jsou zavření z covidu.

P. Valach: Jen bokem, já jsem konečně zjistil, kde jste fyzicky na Masárně připojeni, tak snad už

vám budeme schopni víc pomoct.

A. Štys: Díky!

eFDrive (J. Kosina): Nic moc nového není a kvůli covidu asi ani nebude. Chystáme se sejít online,

vymyslet něco pro prváky, obzvlášť pro ty, co vytrvali po novém semestru. Fakulta nám nabídla

přesun do nových prostor, takže o tom budeme jednat.

Engineers Prague (A. Příhoda): U nás se aspoň něco odehrálo, protože jak byl stupeň 3 v prosinci,

stihli jsme 4 tréninky. V době, kdy normálně myslíme na play-off a je odehraná větší část sezóny,

máme 2 zápasy. Naštěstí se podařilo vyjednat podporu od státu, takže to přežijeme. Až se to

zpřístupní, budeme hrát dál. Jinak se podařila o Vánocích vánoční sbírka, opět se zapojily různé

firmy i studentské organizace, čímž všem zapojeným děkuji, jak za marketingovou podporu, tak za

dárečky. Většina dárků se předala, zbytek se domluvíme na termínu v tom Zvonku. Toť vše.
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FIT++ (R. Kondáč): Ahoj, za FIT++ nové jen to, že nám rezignoval předseda. Zrovna probíhají volby

na nové představenstvo, prý má v sobotu být DoD na FITu, kde se jedná o tom, že by se FIT++

mohl nějak prezentovat.

ISC (F. Marek): Nic moc, dáváme nějaké pozice s novým rokem. Připravujeme na začátek semestru

pro zahraňáky Orientation week, v podobě nějakého online streamu, ale zatím nemáme úplně

podrobnosti.

Klub Čajovna (J. Bittman): S přelomem roku se změnilo představenstvo, máme 5 členů místo 3.

Vzhledem k tomu, že otvírat nemůžem a nějakou dobu asi nebudem moct, tak se zaměříme na

rekonstrukci, zkusíme vyměnit věci jako nábytek, koberec apod., jestli nám to dovolí situace.

Budeme se připravovat na to, abychom co nejdřív otevřeli.

+/-FEL (M. Šťastný): Máme nové představenstvo, nového předsedu, ten nás teď sleduje, ale

nejspíš se mu nechce moc vyjadřovat, tak řeknu za něj. Pravidelné týdenní schůzky klubu, adventní

„kalendář“, krátká videa od učitelů, kde vzkazovali něco fajn o Vánocích. Jeden z našich členů se

rozhodl, že chce dělat rozhovory s učiteli, vznikl rozhovor s matematikářkou, je to fajn. Bohužel

klučina má přízvuk, mně to nevadí, ale některým může. nemá to tolik shlédnutí, kolik by mělo, což

mě trochu mrzí. Plánuje se plno dalších aktivit, nejen s členy, ale i s vyučujícími. Těšíme se, až něco

dalšího rozjedeme. Kdyby se Tomáš Pivoňka chtěl ještě představit, tak mu to umožníme.

T. Pivoňka: Ahoj, asi bych to shrnul, snažíme se držet aspoň ty online aktivity, co umožňuje

situace.

S. Jeřábek: Z klubů bez delegáta jsem viděl Pavla Lindera.

BEST (P. Linder): Jsem Pavel Linder, předseda BESTu. Od listopadu jsem nebyl na PAR, řeknu toho

více.

Ze začátku prosince HackDay, byl poměrně úspěšný vyzkoušeli jsme si formát, který jsme ještě

nedělali. Měli jsme regionální online meeting BESTu. Měli jsme online vánoční večírek. Měli jsme

5 meetingů týdně, teď jsme přejeli na zkouškový mód, který je spíš taková hibernace. Věnujeme se

teď UnITu, což je taková naše pýcha, IT soutěž. Počítáme i s offline variantou, ale přejdeme spíš na

online. Máme hlavního organizátora, hledáme tým. Teď chceme řešit nábor, protože jsme se na to

tolik bohužel nezaměřili, moc lidí jsme nenabrali, ale chtěli bychom spolupracovat i s ostatními
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kluby, chtěli bychom udělat společnou akci. Bylo by to online, ale ne jen prezentace, třeba formou

e-datingu. Takže bychom vás obepsali v nejbližších týdnech.

STOH (J. Krkoška): Jsem Jan Krkoška, už přes rok jsem předsedou klubu STOH. Bohužel PES

úrovně 5 je celkem jasný, máme zavřeno, bude to tak, dokud vláda nepovolí jinak, takže se u nás

absolutně nic neděje.

S. Jeřábek: Bohužel, nicméně děkuji za, i když smutnou, informaci.

Máte někdo dotazy? Nejsou, pokročíme.

4. Info z AS ČVUT

J. Svoboda: Děkuji za předání slova. Od posledního parlamentu proběhla 2 zasedání senátu.

V rychlosti bych zmínil první zasedání, 25. listopadu.

Schvalovali jsme nominaci zástupců ČVUT do Rady VŠ, schvalovali jsme jednací řády stavebky a

FBMI a statutu FBMI, s tím, že jsme ještě měli dostat info o ekonomické situaci SÚZu; to se

přesunulo na prosinec. Schvaloval se jednací řád AS FIT.

Ad prosincové zasedání (16. prosince), tam jsme schvalovali strategický záměr ČVUT pro rok 2021,

dostali jsme info o ekonomické situaci SÚZu. Vyšel záporný výsledek, jsou ve ztrátách. Schvalovali

jsme jednací řád vědecké rady FD a 4. změnu jednacího řádu FD. Za mě vše, příp. doplnění od

Standy.

S. Jeřábek: Myslím, že není třeba doplňovat, stalo se dost a nepamatuju si to. Děkuju.

5. Info z Centrály

Dlouhý monolog prezidenta (DMP).

Info za sebe, nebudu teď mluvit o financích. Je tu nový rok, máme nový PAR. Povedlo se zvolit

kluby s možností mít delegáta pro tento rok. Jsou vypsané volby, deadline pro přihlášky končí

dnes. Zatím se nikdo nepřihlásil, pokud se tak nestane, co nejdříve vyhlásím volby nové, aby se

stihly do konce mého mandátu včetně volebního zasedání. Začnu i s právníkem, pro jistotu, řešit,

jak je to tam s těmi nejasnostmi. Neočekávám žádný problém, ale jistota je jistota.

Co se týče situace [s volbami], existuje skupinka lidí, kteří dávají dohromady Centrálu. Tato

informace by neměla nikomu z vás bránit v kandidatuře, to samozřejmě ne.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 7



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

Co se týče věcí, které bych rád dotáhnul, než skončím: už kdysi dávno jsem chybně nabyl dojmu, že

to řešit nemusím – je to SiHi, s.r.o, kde má SU 100 % [podíl], a ona je už přes 10 let v likvidaci. Kdysi

jsem to pochopil tak, že jakmile uplyne 10 let, je vše vyřešeno, ale ne, uplynula jen desetiletá lhůta,

kdy se věřitelé mohou hlásit o pohledávky. Teď jsou potřeba další, jasně stanovené právní kroky,

aby SiHi navždy zmizelo z rejstříku a stalo se historií. Budu komunikovat s účetní a právníkem, zda

tyto kroky byly či nebyly naplněny. Měl je mít na starosti pověřený likvidátor, bývalý prezident SU

ČVUT Jaroslav (ve skutečnosti Stanislav, pozn. zapisovatele) Šmejkal. Budeme zjišťovat, pátrat v

historii, jaký je ten stav. A chtěl bych to v zdokumentovaném stavu, s kroky, co je třeba udělat dál,

předat svému nástupci.

Jinak jsem posílal informace, že zase je nový rok, očekáváme od vás hlášení o stavu klubu, výroční

zprávy, placení odvodů a podobné věci. Snad nebude problém. Co jsem do mailu chtěl napsat,

pokud máte nějaký dotaz, nebo omluvu zpoždění, tak rozhodně pište, ať to má můj nástupce co

nejsnazší a nejsou nejasnosti.

Za mě všechno k těm věcem, které chci shrnout. Později budu mluvit o financích.

Akce samozřejmě nejsou, z pravidelných by se cca touto dobou konal Novoroční bowling, který

není. Zda bude nějaký bowling někdy později v průběhu roku, absolutně netuším, asi to nemá

smysl řešit dřív, než PES povolí, a záleží, jaká bude situace na SÚZu.

S novým rokem souvisí, že se budou schvalovat Všeobecné ubytovací podmínky [SÚZu]. Na SÚZu

se snaží zapracovat nějaké změny, které v minulém roce vyplynuly, ať už přímo na SÚZu, nebo dle

našich podnětů, senátu, KSÚZ, hospodářské komise. Předběžně jsme dohodnuti, že já, pověřený

ředitel Vodička a paní Solimanová se sejdeme, a poté, co vyřešíme největší nejasnosti, bude

dokument k nahlédnutí a komentování vám, pak bude následovat asi měsíční vyjednávací proces,

s tím, že by to ke konci února rádi dali k Senátu.

Snad jsem na nic nezapomněl. Co se týče ubytovacího, kdybyste měli nějaké dotazy k těm

zběsilostem s technickým ubytováním za ledem, ale jelikož šlo o výjimečnou situaci, komunikovali

jsme to k studentům ASAP.

Jinak předám slovo ostatním z CEN. Pavle, Ivčo?

P. Valach: Nechci nic, Ivča může.

I. Dvořáková: Taky nic nemám. Od posledního PAR se nic neudálo, žádné informace k předání.

Jsme Studentská unie ČVUT. Strana 8



Studentská unie ČVUT

Jugoslávských partyzánů 1580/3
160 00 Praha 6

https://su.cvut.cz
su@su.cvut.cz

S. Jeřábek: Dobře, to je vše, máte někdo dotazy?

P. Linder: Týká se to webovek, nikdo nám nepsal, jak se to bude v rámci vyvíjet?

P. Valach: Určitě v tomto měsíci dostanete ten email, máme to nějak rozdělené. Marcel už to má

hotové, já mám zpoždění. Dostanete to během následujícího týdne.

P. Linder: Děkuju.

6. Schválení zápisů

S. Jeřábek: Posílal jsem tři. Standa má zabržděný počítač, prosí Pavla Valacha o otevření a nasdílení.

V zápise z 10. listopadu 2020 byla zapracována oprava překlepu.
V zápise ze 7. prosince 2020 byly zapracovány stylistické a formální připomínky.
V zápise z 30. prosince 2020 byly zapracovány formální připomínky.

Standa navrhl schválení všech zápisů en bloc, parlament nebyl proti. Pavel vygeneroval finální PDF
zápisů a odeslal do konference parlamentu.

Usnesení 2021-01-02:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápisy ze zasedání 10. 11. 2020, 7. 12.
2020 a 30. 12. 2020 zaslané do konference Parlamentu 11. 1. 2021.“

OHP: 13; 10:0:3 – Usnesení bylo přijato.

V průběhu hlasování, 20:08, se připojil Martin Dendis, delegát Klubu Hlávkova kolej. Pár minut byl

nedostupný a nepodařilo se mu zapnout webkameru, proto nemohl hlasovat.

7. Schválení výroční zprávy za rok 2019

S. Jeřábek: Již jste ji měli k dispozici delší dobu, zatím jsem neviděl žádnou připomínku. Jako na

minulém zasedání i teď děkuji za připomínky, děkuji i klubům za aktualizaci či potvrzení textů

v klubové části.

Zapracovávají se opravy drobného formálního nedostatku. Jinak připomínky nebyly. Standa generuje

a posílá dokument do konference parlamentu.

K hovoru se přidal Adam Mitrenga, předseda klubu Sincoolka.
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Usnesení 2021-01-03:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje výroční zprávu za rok 2019 ve verzi v3

zaslané do konference Parlamentu 11. 1. 2021.“

OHP: 14; 14:0:0 – Usnesení bylo přijato

8. Informace k rozpočtům Centrály pro roky 2020 a 2021

Poznámka zapisovatele: Obávaný bod. Jednak Standou, protože mu nejde otevřít Gmail, ale především

zapisovatelem, protože toho bude hodně psát a bude vynechávat čísla.

Slovo si vzal prezident.

Rozpočet byl schvalován s tím, že výdaje byly 524 tis. Kč, s velmi obdobnou částkou se počítalo na

straně příjmové. I vzhledem k tomu, že jsme relativně ve velkém vraceli členství, ta příjmová

realita je dost jiná. Rozpočet byl plněn 2. pololetím r. 2019, kde bylo vše v pořádku a do rozpočtu

CEN přiteklo téměř 300 tis. Kč. 1. pol. 2020 na tom bylo hůře, přiteklo 189 tis. Celkem tedy téměř

490 tis., což není o tolik horší oproti předpokladu. Příjmy tedy byly nižší cca o 50 000 Kč, než se

předpokládalo. Primárně to bylo tím, že se hodně snížily příjmy z 1. pol. 2020, to bylo těch 190

tisíc. Pro info, o rok dříve 277 tisíc, pokles 80, 90 tisíc. Když jsem mluvil, že ten rozdíl je jiný o 50, to

je tím, že tam docházelo k plánovanému odpočtu, kdy CEN splácí půjčku Masařce, cca 25 tisíc za

semestr. Nicméně, co je podstatné, to je výdajová stránka. 524 tisíc plánováno, naprostá většina

zůstala na účtu CEN. 5 tis. za Novoroční bowling, brzy, utraceno v plné výši. Na výjezdko

připraveno 80 tis., nesáhlo se – přesněji, na podzim jsme už podruhé přesunuli zálohu za

ubytování.

15 tis. rozpočtováno na dvě setkání SUnií, neutratilo se nic.

7 tis. bylo rozpočtované na telefony, Pavle, dokážeš si vzpomenout?

P. Valach: Kdybychom uvažovali jen o volání, tak se vejdeme, ale vzhledem k tomu, že jsme

dopláceli do minimálního měsíčního plnění, tak CEN zaplatila přes 20 tisíc.

S. Jeřábek: To se tedy bralo z fondu prezidenta.

Na Ahoj Techniko rozpočtováno 240 tisíc, utratilo se 15. SOA Band Contest byl pokryt plně Prahou

6, proběhla akce Ze střechy, která se z naprosté většiny pokryla z FSP a Prahy 6. Něco jsme museli

utratit ze svého, „šestka“ má v podmínkách alespoň 10% kofinancování, takže jsme museli utratit
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alespoň 7 tisíc, utratili jsme 15, byly tam náklady, které do té dotace ani FSP není uznatelné, např.

občerstvení.

Z PR, kde bylo rozpočtováno 42 tisíc, se utratilo 22. Vánoční večírek zůstal celý. Studentský ples,

rozpočtováno 45 tisíc, utraceno 10 tisíc, primárně za materiál jako textil apod. Vše, co se utratilo,

se bude dát použít, pokud se na příští ples využije téma, co bylo v plánu. Jinak to bude zhruba 50

na 50.

Z Indexu studenta, rozpočtováno 5 tisíc, utraceno 1240 Kč, jako část, která se nevešla do FSP.

Fond prezidenta, rozpočet 50 tisíc, odečtěte si 13 tisíc jako doplatky do MMP ve smlouvě

s Vodafonem, dále 2800 Kč za Apple účet, abychom mohli vydávat aplikace na iOS, celkem 3600

Kč za domény, 4000 Kč na občerstvení na červnový PAR, 700 Kč na květiny pro Miladu Horákovou,

1300 Kč televizní poplatky, něco málo přes 1600 Kč odvody Kooperativě, protože máme jednoho

zaměstnance a musíme platit minimální pojištění.

Dohromady na fondu prezidenta do 30 tisíc Kč z 50 tisíc.

Celkem jsme na 75 tisících Kč oproti 524 tisícům rozpočtovaným.

Covid má teď za následek, jeden z pozitivních, ten, že na účtu centrály máme peníze. Mám v plánu,

poté, co budou vyúčtovány provozní náklady za druhé pololetí loňského roku, ty odečíst z půjčky

klubu Masařka, celý dluh splatit, a i tak by měl mít můj nástupce možnost se vyhnout problémům,

které jsem řešil začátkem i koncem AR i já, že jsem si musel kvůli cash flow půjčit z rezervy nebo

spěchat na provozní náklady, i když ty provozní náklady by normálně na účtu už byly.

K čerpání v loňském roce, máte nějaké otázky?

J. Rubáš: Kolik je momentálně dluh Masařce a kolik se bude vracet?

S. Jeřábek: Jestli se nepletu 100, 120?

J. Rubáš: 120 tisíc je zbytek Masařky?

S. Jeřábek: Něco takového. Já to najdu a řeknu ti to přesně. Nevím, zda těch 120 je po 1. pololetí

loňského roku, nebo tam bylo předtím a teď je tam zhruba 100, přičemž očekávám, že 20 by se

odečetlo za 1. pololetí loňského roku.

20:31 Martin Pilný odešel.

S. Jeřábek: Momentálně chybí cca 105 tisíc, a 20-25 se přibližně odečítá za semestr.

J. Rubáš: Děkuju!

S. Jeřábek: Prosím! Ještě nějaké dotazy? Zdá se, že ne.
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Posunul bych se k výhledu, k rozpočtu na další rok. Standardně, když jsem se stal prezidentem,

a když Jožo se stal prezidentem, tak dosluhující centrála předává know-how té nastupující

a dosluhující prezident předloží rozpočet jménem svého nástupce. To teď nebylo možné a i z toho

důvodu, že tu těžko budu prorokovat nějaké akce a nevíme co bude a nic v nejbližší době

nechystáme, přišlo by mi mimo, abych rozpočet předkládal.

Na co pamatujte a říkejte to mému nástupci, kdyby s tím nepočítal, je ta věc, ze které se ten

rozpočet plní. Máme zkušenost z jara, kdyby se ta zkušenost opakovala, tj. příspěvky z jara stejné

jako na loňském jaře, tak se dá počítat 170, 180 tisíc, o 80, 85 tisíc méně než obvykle. Ad čísla za

uplynulé pololetí, nemám od vás ještě hlášení, ale když jsem se díval na účty SH a Pod-O-Lee

a nechal si zhruba sečíst příjmy ve výši 100 až 3000 Kč, do čehož by se mělo vejít základní členství

i ostatní dohormady, tak ten rozdíl oproti členským příspěvkům o rok dříve – příjmy tvoří cca

55–60 % z těch členských příspěvků oproti normálu. Dá se zhruba předpokládat, že podobně to

bude i u ostatních klubů, a z těch v druhém pololetí 2019 vybraných 300 tisíc do CEN na členských

příspěvků, těch 5 % poplatků, dá se očekávat, že to bude 165-180 tisíc.

To znamená, že pokud by rozpočet na rok 2021 měl být vyrovnaný, a vlastně i tak trochu

optimistický v tom, že bude za co utrácet, a zároveň pesimistický v tom, že se vybere málo na

členských příspěvcích, tak výše výdajů by měla být cca na úrovni 350 tisíc, což je o dost méně, než

těch 500, než jsme zvyklí. Ale vzhledem k situaci si troufnu říct, že to bude stačit. Případně kdyby

druhá polovina měla být sluníčková, tak se na podzim vybere víc – to je ta polovina, kde než ti

neúspěšní studenti opustí univerzitu, tam se vybere víc. Pak CEN by neměla mít problém s tím

vystačit. Na vás jako PAR apeluji, abyste se nebáli CEN schválit schválit klidně stotisícový schodek,

když to tak řeknu. Protože za loňský rok se neutratilo téměř nic, takže je tam teď ten polštář.

Je fajn kvůli cashflow, ale je fajn, aby se CEN akce nemusely úplně škrtit.

Samozřejmě se uvidí, jak to bude s FSP, z univerzity nemám žádné informace. Jediné info, pro ty

z vás, kde se hradily nájmy, mám informaci od administrativní části rektorátu, že to tam viděli

neradi a že by se to mělo řešit jinak, a vzhledem k tomu, že i všechny FSP na nájmy jsou relativně

malá částka, spojím se s prorektorkou Achtenovou a s panem rektorem a zkusíme financování

domluvit jinak než ze samotného FSP, i kdyby se o nějaký kousek mělo FSP trochu ponížit, když se
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od minula trochu nafouklo z 1 mil. na 2 mil., ale nerad bych dělal precedent, že se FSP může

snižovat.

Máte nějaké dotazy?

M. Kothera: Ahoj, chápu, že nechceš schvalovat celý rozpočet, ale z čeho se bude platit první

faktura na telefony? Nedává smysl schválit aspoň telefony a fond prezidenta?

S. Jeřábek: Než bude nástupce, tak se to vejde do fondu prezidenta, který chci schválit v dalším

bodu v obvyklé výši, 50 tisíc. Stejně tak další věci jdou z fondu prezidenta, jako třeba domény.

M. Kothera: Tak to jsem asi přehlédl... v jakém dalším bodu?

P. Valach: Schválení Fondu prezidenta pro rok 2021. Přidával ho na program.

J. Rubáš: Je to v mailu z 9. 1. v 18:43. Taky jsem si toho nevšiml.

S. Jeřábek: Přesně proto, aby bylo z čeho platit tyto věci.

M. Kothera: Dobrý, tak v tom případě jako bych nic neřekl.

J. Rubáš: Mám jen potvrzení, ty čísla, která jsi říkal, tak circa potvrzuju. My už jsme hlášení [o stavu

klubu] odevzdali. Pokud se to projevilo všude podobně, což cca 10 % můžeme říct, tak čísla

odpovídají tomu, cos říkal.

S. Jeřábek: Čistě prakticky, když si sečteme SH a Pod-O-Lee, jsme nad ⅔, takže pokud by ta

odchylka u menších klubů byla větší, v počtech se to moc neprojeví. A Jožo správně poznamenává,

že je třeba u přepočtu počítat s klubem Buben, kde v 2. pol. 2019 ty odvody činily cca 18 tisíc.

Nebude zase tak moc v celých číslech bolet, ale bude třeba na to myslet. Ta částka se zhruba

pokryje s tím, kde se dřív počítalo se splátkou na provozních nákladech Masařce. Ale je třeba na to

myslet. Díky Jožo a díky Ruby.

S. Jeřábek: Ještě nějaké dotazy? Pokud nejsou, tak bych přikročil k dalšímu bodu:

9. Schválení Fondu prezidenta pro rok 2021

Tento bod je tu proto, aby CEN mohla ten měsíc, dva platit ty provozní věci, které nejsou taxativně

vyjmenované v IP.

J. Rubáš: Chápu to správně, že z položky bude placený jen ten nutný provoz?

S. Jeřábek: Ano. Nic jiného platit nebudu. Možná, kdyby se všechno hodně zlepšilo, tak bych si

nechal spíš schválit ještě případnou inauguraci.
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J. Rubáš: To beru jako nutný provoz. Otázka byla jen, jak se říká na Strahově, aby to tady zaznělo.

S. Jeřábek: Jinak z akcí, které jsem ještě nevyjmenoval, možná si pamatujete, že jsme stihli oslavit

narozeniny, byly celé pokryty z fondu projektů.

Usnesení 2021-01-04:
„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Fond prezidenta pro rok 2021 ve výši
50 000 Kč.“

OHP: 14; 14:0:0 – Usnesení bylo přijato

S. Jeřábek: Děkuji vám, že můžeme legálně plnit to, co plnit máme.

10. Různé

S. Jeřábek: TPPPPPP bude, až se situace zlepší. Za sebe ani za CEN nic nemám, něco víc budu mít

příště. Pavle, Ivčo, dám přednost vám.

P. Valach: Nevím, zda je tu ještě Adam Mitrenga. Chtěl bych, aby taky dostal možnost se

představit. Je předsedou od února, ale na PAR se ještě nedostal.

A. Mitrenga: Ahoj, jsem Adam Mitrenga, zdravím všechny, jsem předseda Sincoolky od února.

Studuji na Fakultě stavební, jsem ve čtvrťáku, dělám bakalářku. Předtím jsem byl rok zástupcem

Sinkuleho koleje. To je asi vše.

S. Jeřábek: Díky, hodně štěstí s bakalářkou.

Standa dále prochází postupně všechny účastníky hovoru, zda mají co říct.

A. Příhoda: Jen se symbolicky rozloučím, tím, že jsme delegátským post předal Markovi a Pavlovi,

tak bez Standy už to nemá smysl…

S. Jeřábek: Ještě jeden PAR se mnou bude!

A. Příhoda: Já se kdyžtak podívám. Tak přeju novému PAR, aby vydržel, aby to zvládl, aby měl co

nejvíc pozitivního TPPPPPP nebo kolik je to P.

S. Jeřábek: Díky Aleši za tvoji práci ve SU, bylo super být u toho a sledovat, jak se „inženýři“

rozrůstají. Ať se ti daří.

A. Příhoda: Díky, doufám, že se co nejdříve vrátíme na zimák a sejdeme v hospodě a pít pivo
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a občas i koukat na hokej.

S. Jeřábek: Tak to bude super.

M. Šťastný: Přeji vám krásný večer, to je jediné, co vám tady asi ještě řeknu.

J. Rubáš: Podařilo se zjistit od paní účetní, co je ta položka v účetní závěrce v položce stavby?

S. Jeřábek: Omlouvám se, vzpomněl jsem si na to dneska, když jsem psal ty zprávy. Odpověď

nemám, zítra napíšu ASAP.

J. Rubáš: Díky a chtěl bych také poděkovat Alešovi.

P. Valach: Nevím, jestli to byl Ruby nebo Jožo, ale výročky za rok 2014–18 jsou už na webu.

S. Jeřábek: A jinak jsem rád, že tady s námi [Ruby] jsi, myslel jsem po minulém loučení, že se už

neuvidíme.

J. Šebák: Já začnu děkovačkou. Děkuji Alešovi, vidím, že, se nám povedlo, díky Pavlovi, že se

podařily nahrát výročky na web, a ještě na Kontrolní komisi, jestli se můžeme těšit na výročku od

kontrolní komise.

M. Kothera: Slibem nezarmoutíš, pokusíme se.

J. Šebák: Díky, a na Michala Kotheru, jak to vypadá se zápisem?

M. Kothera: Kdybych připomněl svá slova z Kladna tuším, to bude první, že po zvolení do Kontrolní

komise udělám… To asi nevyšlo, ale mohl bych se pokusit ji dodělat.

J. Šebák: Tak jo, děkuji a loučím se.

S. Jeřábek: Měj se.

M. Pilný: Ahoj všichni, jsem v MHD, nevím, jak dobře jsem slyšet. Asi nic, snad na příštím zasedání

jako místopředseda SH.

S. Jeřábek: Tak hodně štěstí.

M. Pilný: Díky.

M. Kothera: Za Kontrolní komisi, nemusíte se nás bát, nebojte se nás zvát na svoje schůze

představenstev či dalších orgánů, online a i pak fyzicky. Když si nebudete něčím jisti, můžete se na

nás zkusit obrátit, nebo na centrálu, když nějaká bude, nebo na legislativní skupinku a podobné.

Jsme tady taky pro vás. Pokud to není potřeba, tak nekoušeme.
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S. Jeřábek: A nejste jako PES (protiepidemický systém) a před kousnutím štěkáte.

M. Kothera: Ano, nejdřív varujeme, že se nám něco nelíbí, a pak koušeme.

S. Jeřábek: A to varování je i s návrhem, jak to zhruba řešit, takže fakt se nebojte. Zvlášť pro ty

z vás, kteří jste nově předsedové, se mnou jste se moc nepotkali, platí to stejné.

Standa došel na konec seznamu.

S. Jeřábek: A pokud se nemýlím, tak jsem dal možnost všem. Dovolím si vám všem poděkovat za

dnešní zasedání, popřát hezký zbytek večera. Na viděnou a zase příště.

Konec zasedání: 20:59

Zapisovatel: Pavel Valach

Ověřovatel: Ing. Stanislav Jeřábek
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